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"', ,i 81-13-7 8 PROTOKOL nr 5w,,: \lazoUJieck~eposiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Spolecznej,

Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska
kt6re odbylo si~ w dniu 3 lutego 2011 roku

o godzinie 1200 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Radoslaw Dec (lista obecnosci stanowi zalacznik ill 1 do protokolu).

Porzadek obrad:
l. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wnioskow w sprawie zmian porzadku obrad.
4. Wydanie opinii Komisji w sprawie projektu budzetu miasta Marki na rok 2011

w zakresie dzialania Komisji.
5. Sprawy rozne.
6. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt. 3. przvjecie wniosk6w w sprawie zmian porzadku obrad.

Brak wnioskow.

Pkt. 4. Wydanie opinii Komisii w sprawie projektu bud:ietu miasta Marki na rok 2011
w zakresie dzialania Komisii.

Projekt Budzetu Miasta Marki na rok 2011 stanowi zalacznik ill 3 do protokolu
Nr 3 z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Spolecznej, Bezpieczenstwa Publicznego
i Ochrony Srodowiska ktore odbylo sie w dniu 31 stycznia 2011 roku.

Opinia Komisji Zdrowia, Opieki Spolecznej, Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony
Srodowiska Rady Miasta Marki na temat projektu uchwaly w sprawie Budzetu Miasta Marki
na 2011 rok. (Zalacznik ill 2).

Radny Marek Szczepanowski zasugerowal, zeby nie kupowac od razu kilku defibrylatorow
AED za kwote 15 tys zl,

W odpowiedzi na sugestie Radnego Marka Szczepanowskiego Radny Jacek Orych
poinformowal 0 istniejacych mozliwosciach wydatkowania kwoty przeznaczonej na zakup
sprzetu jezeli nie zostanie do konca wydatkowana to bedzie mozna j!l przesunac na wydatki
zwiazane z innym zadaniem.

Nastepnie Przewodniczacy komisji Radoslaw Dec zarzadzil glosowanie w sprawie wniosku
ill 1 omawianej Opinii.

Glosowanie:
za przyjeciem wniosku - 7
przeciw-O
wstrzymalo sie - 1
(w glosowaniu bralo udzial 8 radnych; 3 osoby nieobecne).

Wniosek zostal przyjety.



Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia kolejnego
wniosku nr 2 omawianej Opinii.

Glosowanie:
za przyjeciem wniosku - 8
przeciw-O
wstrzymalo sie - 0
(w glosowaniu bralo udzial8radnych; 3 osoby nieobecne).

Wniosek zostal przyjety.

Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec odczytal propozycje Opinii i zarzadzil glosowanie
w sprawie przyjecia w calosci Opinii Komisji Zdrowia, Opieki Spolecznej, Bezpieczenstwa
Publicznego i Ochrony Srodowiska Rady Miasta Marki na temat projektu uchwaly w sprawie
Budzetu Miasta Marki na 20 II rok. (Zalacznik nr 2).

Glosowanie:
za przyjeciem wniosku - 8
przeciw- 0
wstrzymalo sie - 0
(w glosowaniu bralo udzial8radnych; 3 osoby nieobecne).

Opinia zostala przyjeta.

Pkt. 5. Sprawy r6:i:ne.

Radni poruszyli sprawe budowy boiska Orlik 2012 w rejonie ulicy Wsp61nej w Markach.
Niekt6rzy z Radnych zaniepokojeni sa wzrastajaca przestepczoscia w tym rejonie.

Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec wspomnial 0 koniecznosci zaproszenia
na posiedzenie Komisji Naczelnika Wydzialu Monitoringu i Zarzadzania Kryzysowego oraz
Komendanta Komisariatu Policji w Markach w celu om6wienia kwestii bezpieczenstwa
w miescie.

Pkt. 6. Zakonczenie posiedzenia.

o godzinie 1240 Przewodniczacy Radoslaw Dec zamknal posiedzenie Komisji Zdrowia,
Opieki Spolecznej, Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska.

Protokolowala
Anna Broma Przewodniczacytt
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